



"Responsible Pet Ownership for the Life of your Pet. Pets are not disposable!"  
165, promenade Baybreeze Drive, Dalhousie, NB E8C 1E4 506-684-4396

## Cat/Kitten Adoption Sponsorship

Your \$125 sponsorship will be used towards rescue & continuing care of an animal while they are waiting to be adopted. Your sponsorship means you have provided the animal with a healthy start in their new home including vaccinations, deworming, flea treatment, ear cleaning, nail clipping and an Adoption Kit for their new owner. In addition, your donation ensures the animal is micro-chipped so the owner can be quickly found should they get lost! Your sponsorship includes the Adoption Fee & your donation enables us to promote an animal with its adoption fee already paid. Your name will be posted to show that you are the generous Restigouche County SPCA supporter who is sponsoring the rescuing & re-homing of the animal you have chosen, by making it easier for a qualified adopter to take a shelter animal home! You will be provided with a notification when the animal is re-homed successfully!

*\*all interested adopters will have to complete the usual adoption application to ensure they are qualified.*

### Contact information (*your information will remain confidential*):

Today's Date: \_\_\_\_\_  
Name: \_\_\_\_\_  
Address: \_\_\_\_\_  
City/Town, Province: \_\_\_\_\_ Postal Code: \_\_\_\_\_  
E-mail: \_\_\_\_\_  
Home Phone: \_\_\_\_\_ Cell Phone: \_\_\_\_\_

Please check the following (*or cash or cheque can be paid at the shelter*):

Cheque or Money Order in the amount of \$125 enclosed

Signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_



LIKE our Facebook page to stay informed about your Restigouche County SPCA!  
[www.facebook.com/RESTIGOUCHECOUNTYSPCA](http://www.facebook.com/RESTIGOUCHECOUNTYSPCA)

Thank you for your support!

*Revised Dec. 10<sup>th</sup>, 2017*



" Un propriétaire est responsable pour la durée de vie d'un animal de compagnie. Les animaux domestiques ne sont pas jetables."  
165, promenade Baybreeze Drive, Dalhousie, NB E8C 1E4 506-684-4396

## Parrainage d'adoption d'un chat/chaton

Votre don de 125 \$ servira à payer les frais d'adoption et les soins continus d'un animal en attente d'adoption. Parrainer les frais d'adoption signifie que vous avez assuré à l'animal un bon départ dans sa nouvelle maison, y compris les vaccinations, le déparasitage, le traitement des puces, le nettoyage des oreilles, la coupe des ongles et une trousse d'adoption pour son nouveau propriétaire. De plus, votre don assure que l'animal est micro-ébréché afin que le propriétaire puisse être rapidement trouvé s'il se perd!

Votre don nous permet de promouvoir un animal avec ses frais d'adoption déjà payés. Votre nom sera affiché pour montrer que vous êtes le généreux supporter de la SPA du comté de Restigouche qui parraine le sauvetage et le redressement de l'animal que vous avez choisi, en facilitant la tâche à un adoptant qualifié pour ramener un animal refuge à la maison! Vous recevrez une notification lorsque l'animal sera ré-hébergé avec succès!

***\*Tous les adoptants intéressés devront remplir la demande d'adoption habituelle pour s'assurer qu'ils sont qualifiés.***

### **Coordonnées (vos informations resteront confidentielles):**

La date d'aujourd'hui: \_\_\_\_\_

Nom: \_\_\_\_\_

Adresse: \_\_\_\_\_

Ville, province: \_\_\_\_\_ Code postal: \_\_\_\_\_

Courriel: \_\_\_\_\_

Téléphone résidentiel: \_\_\_\_\_ Téléphone cellulaire: \_\_\_\_\_

S'il vous plaît vérifier le point suivant (ou en espèces ou par chèque peut être payé à l'abri):

Chèque ou mandat-poste d'un montant de 125 \$ inclus

Signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_



Aimez notre page Facebook pour rester informé de votre SPA du Restigouche!

[www.facebook.com/RESTIGOUCHECOUNTYSPCA](http://www.facebook.com/RESTIGOUCHECOUNTYSPCA)

Merci pour votre soutien!